
OBČINSKI SVET ZVEZE SINDIKATOV

Ocenili delegatski sistem
Družbenopolitične organi-

zacije beiigrajske obfcme so se
Kar po vrsti sestajale tik pred
koncem lanskags leta. Med
njimi je zasedal tudi občinski
sindikalni svet. kt je pratresal
številna zanimiva vprašanja,
med katerimi t>i kazalo omentti
razpravo o nalogah v letoS-
njem letu tn o delegatskem si-
stemu.

Člani sveta so dobili obsež-
no g r̂adivo. namenjeno sicer
eni od prihodnjih sej občinske
skupSčine, v celoti posveČeno
urasničevanju delegatskega in
skupžčtnskega ststema v naši
občmt Tako so sindikaii med
prvimi obravnavali poročilo, ki
ga je pripravila posebna komi-
sija pri predsedstvu občinske
skupščine.

Ob lem so sklenili. da mora
zveza sindikatov skupaj z dru-
gimi družbenopolitiČnimi or-
ganizacijami združenega dela
ter občine vsaj enkrat na leto
oceniti delovanje delegatske-
ga sistema in delegatskih od-
nosov. Odpravljanje po-

manjkljivosti. ki bi se pojavile,
pa bo njihova stalna natoga m
sestavni del programov zveze
smdikatov. Zavzeli so se tudi
za to, naj bi osnovne organiza-
cije skupaj z ustreznimi organi
občinskega sindikalnega sveta
skrbele za to, da se bo izvajalo
usposabljanje deiegacij po ao-
ločenem programu in z ustrez-
no strokovno pomočjo. Prav
lako so sklemli. da morajo
osnovne organizacije zveze
sindikatov ter konterence os-
novnih organizacij izdelati
ocene detovanja delegacij in
konferenc delegacij ter jih po-
sredovati na občnih zborih os-
novnih organizacij att na zbo-
rih detavcev januarja in te-
bruarja.

Se bi lahko naštevali številne
naloge, ki so si jih zadali sindi-
kalni delavci v zvezi z delegat-
skim sistemom. Poudarili so,
da je potrebno zagotoviti večji
vpliv in učinkovitost na spre-
minjanje ponekod Že vnaprej
pripravljenih odtočitev m do-
sledno odpravljati poskusA

vpMvanja na odlofiitve. Prav ta-
ko pa naj bi delegatt dobili v
obravnavanje vefi varianlnih
možnosti. Bili so proti temu.
da delegati dobivajo gradivo
na seji zbora, ker jim je s tem
onemogočeno posvetovanje z
drugimi delegacijami in z
bazo.

Poseben problem, ki so ga
navedli. so preobSirnl dnevni
redi zlast) na sejah zbora zdru-
ženega dela. ker zaradi tega
pada kvaliteta dela, saj, kot se
je izrazil eden od Članov, ob-
Činska skupščina ni za lo, da bi
razpravljala, temveč zato, da
odlofia. »

Problematika, s katero se je
zadnje dni decembra ukvarjat
občinskl sindikalm svet, je ko~
maj začetek v obSirnejšo raz-
pravo o delegatgkem sistemu,
in gradivo. takšno kot je bilo
natisnjeno, bo skupaj s stališči
sindlkatov predmet javne raz-
prave in ne nazadnje samo-
stojna tema zasedanja skup-
ščinskih zborov.
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